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Samenstelling Bestuur Doublet 
We hebben er al eerder over bericht, maar Hans Geenen heeft aangegeven het 
bestuur te gaan verlaten per volgend speelseizoen. Tijdens de komende ALV die 
gepland staat voor september 2022 zullen wij hem op passende wijze bedanken 

voor zijn gewaardeerde inzet. Tot die tijd blijft hij gelukkig lid van het bestuur en 
actief in de commissies Evenementen en Dupliceren. Zijn rol als voorzitter wordt 

overgenomen door Henny van Gogh. Oud-bestuurslid Erik Willems heeft 
aangegeven zin en tijd te hebben zich in te zetten voor Doublet als aankomend 
bestuurslid. Hij wil zich in het bijzonder inzetten voor het ontwikkelen van een 

toekomstvisie voor Doublet waarin ruimte voor ledenbehoud, 
werving/begeleiding nieuwe leden en onderzoek welke samenwerking met 

andere verenigingen mogelijk en gewenst is. Wetende dat de ALV zijn verkiezing 
tot bestuurslid nog moet bekrachtigen, heeft het bestuur gemeend Erik al te 
mogen verwelkomen op de komende bestuursvergaderingen zodat hij een start 

kan maken met deze voor het voortbestaan van de vereniging belangrijke taak. 
 

Samenstelling Commissies 
De vereniging draait op de inzet van vrijwilligers. Op de website van Doublet 
staat wie actief is in welke commissie. We proberen dat zo actueel mogelijk te 

houden maar mocht je constateren dat de informatie niet up-to-date is, laat het 
even weten aan het secretariaat (Annemarie Ariens) of de webmaster (Henny 
van Gogh) zodat we het kunnen aanpassen. Heb je tijd en zin om je in te zetten 

voor een bepaalde taak, laat het ons even weten! We zijn erg blij met nieuwe 
aanmeldingen, ook van nieuwe leden. 

- Zo is de Arbitrage Commissie op zoek naar uitbreiding. Het is wel nodig 
hiervoor een opleiding tot Clubleider A en/of B te volgen bij de NBB. 

- Verder is de Evenementen Commissie op zoek naar nieuwe aanwas nu 

Joyce van Isselt heeft aangegeven net als Hans Geenen volgend jaar te 
willen stoppen. Ontzettend jammer want wat deed ze het goed! 

- De Commissie Dupliceren en de Commissie Zaal Opruimen kunnen ook 
extra hulp gebruiken volgend seizoen 

 

Technische commissie 
Het herstel van Bert gaat vooruit. Hij hoopt dit speelseizoen weer zijn werk voor 
de TC te kunnen oppakken en als alles goed gaat met zijn gezondheid is hij 

volgend jaar ook weer van de partij. Arnold heeft aangegeven het rustiger aan te 
willen doen en Wim was vorig seizoen al gestopt. Het gat dat de heren 

achterlaten wordt opgevuld door de dames Ria, Els en Sjoukje die dit 
speelseizoen hun vuurdoop hebben beleefd. De kennis van de technische 
begeleiding van de speelavonden groeit, en er is alle vertrouwen dat zij op 

termijn in staat zijn het over te nemen als dat nodig is. 
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Covid-19 situatie 
We spelen al weer enige tijd niet in de Kinkel. Zodra het verantwoord is, waarbij 
we de adviezen van de overheid volgen, zullen we jullie berichten wanneer we 

weer terug naar de zaal kunnen. We nemen de tijd dit goed voor te bereiden en 
er volgt nog nadere informatie over, maar wel zeker is dat de QR code gescand 
zal moeten worden voor aanvang van iedere speelavond. Als we weer gaan 

spelen in de zaal, denk dan aan tijdige aan/afmelding, wijziging partnerships, 
etc. Het kan niet genoeg benadrukt worden hoe belangrijk het is dat de 

wedstrijdleiding over de juiste informatie beschikt wie op welke speelavond met 
wie speelt. Afmelden kan tot uiterlijk maanmiddag 17.00 uur via de website van 

Doublet, via e-mail of telefoon bij Els Bosmans (elsje.bosmans@gmail.com). 
Haar voorkeur gaat uit naar afmelden per e-mail omdat ze die kan lezen en 
beantwoorden wanneer het haar past.  

 
Tot we weer de zaal in mogen kun je terecht op Stepbridge: op dinsdagavond bij 

BC Lingewaard en op donderdagavond bij Betuwe Bridgeclubs. Aanvang op beide 
avonden 19.30 uur en iedereen met een NBB lidmaatschap is welkom, ongeacht 
van welke bridgevereniging je lid bent. 

 

Financiën 
We verwachten een negatief resultaat op de balans mede door het gemis aan 
inkomsten uit de Wilddrive maar ook omdat we sponsorgelden mislopen nu we 

niet kunnen spelen (en dus de logo’s van bedrijven niet kunnen promoten) en we 
door het teruglopende ledenaantal minder contributie-inkomsten hebben. 

Daarentegen betalen we ook minder zaalhuur. Hoe dit financiële plaatje er 
precies gaat uitzien aan het einde van het seizoen is nog niet duidelijk vanwege 
de vele onzekere factoren in verband met Covid-19. De contributie die wij 

moeten afdragen aan de NBB stijgt dit jaar met 10% en wordt mogelijk volgend 
speelseizoen ook weer verhoogd. We verwachten dat dat gevolgen gaat hebben 

voor de contributie 2022/2023. Tijdens de ALV zullen we een gedetailleerd 
overzicht tonen en stellen we samen met de leden de contributie voor volgend 

jaar vast. 
 
Blijf allemaal gezond en heel graag binnenkort tot ziens! 

 
Henny van Gogh 

Voorzitter Bestuur Doublet 


